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Boligudvalget

Til: Justitsministeren
Dato: 10. november 2009
OMTRYKT: 12. november 2009 (Svarfrist)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 39
Ministeren bedes redegøre for, hvad ministeren vil gøre for at huskøbere, som 
tegner en ejerskifteforsikring, ikke udsættes for det samme forløb som familierne 
vist i DR programmet Kontant tirsdag den 3. november 2009?

Spørgsmål 40
Ministeren bedes redegøre for udviklingen i sagsbehandlingstiden i ankenævnet 
for forsikring for de enkelte år fra 2002 til 2008? Herunder for sager der vedrører 
ejerskifteforsikring?

Spørgsmål 41
Ministeren bedes redegøre for udviklingen i antallet af sager i ankenævnet for 
forsikring der vedrører ejerskifteforsikring for de enkelte år fra 2002 til 2008? 
Herunder i hvor mange sager der er spørgsmål om skimmelsvamp involveret?

Spørgsmål 42
Ministeren bedes redegøre for, hvornår der forventes at komme en redegørelse 
fra det udvalg under Justitsministeriet der for tre år siden blev nedsat for at 
komme med et bud på, hvordan ordningen med tilstandsrapporter og 
ejerskifteforsikringer kan forbedres? Herunder om ministeren kan bekræfte, at 
udvalget skulle have afleveret sine bud for et år siden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. november 2009.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Thomas.Jensen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

Boligudvalget 2009-10
BOU alm. del Spørgsmål 39
Offentligt



1/2

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.


